
Geacht college, 

  

Recentelijk is op de jaarvergadering van Dorpsbelang Marknesse op 23 oktober jl de kwestie aan de 

orde geweest inzake de beschikbaarheid van bouwgrond in Marknesse. 

Uit de toelichting die gegeven is door wethouder W Haagsma over deze zaak, hebben we de 

conclusie getrokken dat deze zaak heel gecompliceerd ligt. Uit de jurisprudentie die er nu ligt en 

waar verschillende deskundigen al hun mening over hebben gegeven, komt naar voren dat het nog 

wel eens een langdurige kwestie kan worden voordat hier een goede oplossing voor gevonden wordt. 

Hierdoor zijn we in een impasse terecht gekomen, waar alleen maar meer onduidelijkheid en 

onvrede is ontstaan. 

De vraag naar bouwlocaties in ons dorp is groot. Marknesse is een groeidorp op verschillende 

gebieden, maar helaas is er nu geen plek voor nieuwe bewoners, waardoor ze verder gaan zoeken 

ook buiten de polder en dat zou jammer zijn voor ons dorp en de polder. Daarmee staat de 

ontwikkeling en de leefbaarheid stil de komende tijd, er zal dus naar een andere oplossing voor 

beschikbaarheid van bouwgrond moeten komen op korte termijn. 

We vragen dan ook aan u als college het bouwrijp opleveren van kavel Muylwijk en dit in een 

versnelde procedure te realiseren. Een van onze taken is om de belangen voor het dorp te behartigen 

en dit is er een van. Ook in de nieuwe dorpsvisie 2015-2026 die ook op dezelfde avond d.d. 23 

oktober is gepresenteerd is deze wens heel duidelijk naar voren gekomen. 

  

Wij hopen op korte termijn een positief antwoord op onze vraag te krijgen zodat in 2021 weer 

gebouwd kan gaan worden in Marknesse. 

Stilstand is achteruitgang in deze wel een heel vervelende kwestie. 
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